
اخبارخبر كوتاه
شهردار گرگان:

توسعه سرانه فضای سبز شهری با جلب مشارکت های مردمی

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

به زودی شورای شهر كودكان در اصفهان تشکیل خواهد شد

مدیرعامل مجتمع گاز پارس جنوبی:

در آینده نزدیک، منابع و مراکز تولیدی شهرستانهای 
همجوارمورد شناسایی قرار خواهد گرفت

فرماندار اسلامشهر:

احداث ۵۰ واحد مسکونی برای ساکنان روستای لهک با جدیت دنبال می شود

شهردار گرگان گفت: سرانه فضای سبز در گرگان 
پایین است و تاکید ما در دوره جدید مدیریت شهری 
مختلف  موضوعات  در  مردمی  مشارکت های  جلب 
با  را  توسعه فضای سبز در گرگان  است که می توان 
مرکز  گزارش  کرد.به  اجرایی  مردمی  مشارکت های 
اطلاع رسانی روابط عمومی شهرداری گرگان، عبدالرضا 
دادبود ظهر امروز در اختتامیه جشنواره عکس »گرگان 
شهر بالکن های سبز و ایمن«، با تبریک ولادت حضرت 
زینب)س( استوره صبر و استقامت و روز پرستار، اظهار 
کرد: ازخودگذشتی و ایثار در همه ابعاد زندگی، راه گشا 
است.وی ادامه داد: زمانی که شما از آنچه دارید برای 
هدف بالاتر گذر می کنید، تاثیر بالایی در جامعه دارد.
ما  جامعه  مشکلات  کرد:  خاطرنشان  گرگان  شهردار 
در  آسیب  باعث  که  است  یی  از خودخواهی ها  ناشی 
جامعه شده و از خودگذشتگی باب همدلی را باز می کند 
و رسیدن به هدف به عنوان اصل قرار می گیرد و این 
مسوولان  و  جامعه  برای  نیاز  یک  گذشتگی  خود  از 
است.دادبود با تقدیر از سازمان سیما، منظر و فضای 
سبز شهری و همراهان این سازمان برای اجرای این 
جشنواره عکس گفت: موضوع بالکن های سبز بخشی 
از پرداختن به موضوع توسعه همه جانبه شهری است 
که فضای سبز بخش جدانشدنی این توسعه است.وی 
اضافه کرد: با وجود آنکه اقدامات انجام شده در حوزه 
فضای سبز در گرگان خوب است اما سرانه فضای سبز 

شهری سرانه قابل قبولی نیست و بخش عمده ای از این 
سرانه مربوط به پارک های جنگلی است.شهردار گرگان 
تصریح کرد: نیاز داریم از فضاهای موجود در شهر اکثر 
استفاده را ببریم و این موضوع به بالکن های سبز هم 
تسری پیدا می کند و امیدوارم بتوانیم گرگان را به شهر 
بالن های سبز تبدیل کنیم.دادبود گفت: تعداد شرکت 
کنندگان در این جشنواره نشان می دهد ظرفیت های 
بالایی در این حوزه وجود دارد و امیدوارم در سال های 

آینده این مشارکت مردمی را گسترش دهیم.وی بیان 
کرد: موضوع مشارکت در مسائل شهری بخش بسیار 
مهم مورد توجه این دوره مدیریت شهری در گرگان 
است و سعی کرده ایم در این دوره موضوع مشارکت را 
با جدیت دنبال کنیم.شهردار گرگان خاطرنشان کرد: 
متاسفانه موضوع مشارکت بخصوص در بخش مشارکت 
اقتصادی و اجتماعی در این سال ها مغفول بوده و کمتر 
به آن پرداخته شده است.دادبود گفت: در حوزه توسعه 

سرمایه گذاری برای امسال حدود یک هزار میلیارد تومان 
پروژه را آغاز خواهیم کرد و حدود همین عدد د ر حوزه 
مشارکت اقتصادی برای سال آینده پیش بینی کرده ایم.
وی افزود: بزرگترین پروژه شهرداری طی این سال ها 
تقاطع غیرهمسطح بوده که حجم سرمایه گذاری آن 
نهایت ۳۰ میلیارد تومان بوده که در دوره جدید مدیریت 
در   تومانی  میلیارد  مصوب ۱۰۰  پروژه  اولین  شهری 
چهارشنبه بازار گرگان است که پروژه بزرگ گردشگری، 
تفریحی و خدماتی محسوب می شود که در دهه فجر 
عملیات اجرایی آن آغاز خواهد شد.شهردار گرگان تاکید 
در  شهربازی  پروژه  سرمایه گذار  جذب  فراخوان  کرد: 
هزارپیچ گرگان تا پایان سال منتشر و فاز اول این پروژه 
در دهه فجر سال آینده به بهره برداری خواهد رسید.
دادبود متذکر شد: در حوزه مشارکت، موضوع مشارکت 
مردم در مدیریت شهری یکی از مباحث مورد تاکیدی 
توصیه  گرگان  شهرداری  مدیران  تمام  به  که  است 
کرده ام.وی اضافه کرد: به مدیران سازمان سیما، منظر 
و فضای سبز شهری تاکید می کنم تا پایان سال اداره 
یکی از پارک های شهر گرگان را به مردم واگذار کنید.

شهردار گرگان تصریح کرد: زمانی که در حوزه مدیریت 
شهری مشارکت شکل بگیرد، کارهای بزرگ را می توان 
انجام داد و یکی از مضوعات مورد ارزیابی مدیران در 
سال آینده میزان همراهی و مشارکت مردمی در اجرای 

موضوعات سازمانی است.

نشست خبری اولین کنفرانس بین المللی شهر 
دوستدار کودک با حضور رییس کمیسیون اجتماعی 
معاون شهرسازی شهرداری   ، اصفهان  شورای شهر 
اصفهان و جمعی از اصحاب رسانه در سالن اجتماعات 
کتابخانه مرکزی شهرداری اصفهان برگزار شد.در این 
نشست خبری کوروش محمدی عضوو شورای شهر 
را  این شورا، کودکان  اجتماعی  و رییس کمیسیون 
افزود:  بخش مهم و آینده ساز هر جامعه دانست و 
شهر دوستدار کودک یک پروژه کوتاه مدت نیست 

بلکه یک همت، گام و راه بلندی است برای رسیدن 
به شهر دوستدار کودک و شورای پنجم با تمام توان 
پشت این طرح ایستاده است و در جامعه مدنی امروز 
ضرورت ایجاد شهر دوستدار کودک قابل حس است.
اعلام  دیگری  بخش  در  اصفهان  شهر  شورای  عضو 
داشت: کودکان سرمایه های  جامعه ما هستند و آینده 
جامعه در دست آنهاست و باید شخصیت حقیقی و 
تشکیل  اعلام  با  شود.وی  تعریف  آنها  برای  حقوقی 
پارلمان شهری برای کودکان در آینده تصریح نمود: 

خواهیم  تشکیل  را  کودکان  شهر  شورای  زودی  به 
داد.مهندس حسینی نیا دبیر این کنفرانس و معاون 
نشست  این  در  نیز  اصفهان  شهرداری  شهرسازی 
با تاکید بر سلامت شهر و نگاه همه جانبه به شهر 
خاورمیانه  حوزه  در  داشت:  عنوان  کودک  دوستدار 
و شمال آفریقا، شهر اصفهان سومین شهر دوستدار 
کودک است و در این پهنه شارجه و عمان هم قرار 
دارند.معاون شهرسازی شهرداری اصفهان با تاکید بر 
اینکه افراد تا سن ۱8سالگی کودک محسوب می شوند 

بیان داشت: موضوع کودک و کودکان از سال ۱۳9۰ 
در سازمان ملل مطرح شد که پیمان حقوق کودک 
شامل 5۳ بند می شود. حسینی نیا با بیان اینکه شهر 
به  نسبت  را  جامعه  می کند  تلاش  کودک  دوستدار 
کودکان حساس نماید تا منافع آنان در نظر گرفته 
شود و زندگی بهتری داشته باشند تاکید کرد: رویکرد 
کلی در شهر دوستدار کودک است تا یک حمایتی 
در سطح اخلاقی و بروز رفتار اخلاقی در جامعه برای 

کودکان ایجاد نماید.

مدیرعامل مجتمع گاز پارس جنوبی در جلسه ی 
با حضور فرماندار شهرستان عسلویه  هفتگی تولید که 
و  منابع  تمامی  نزدیک،  آینده  در  گفت:  شد  برگزار 
مراکز تولیدی منطقه در بخش های مختلف که مورد 
باشد مورد شناسایی و  نیاز پالایشگاههای مجتمع می 
در دستور کار ویژه قرار خواهد گرفت.به گزارش روابط 
عمومی شرکت مجتمع گاز پارس جنوبی؛ هادی هاشم 
زاده فرهنگ، مدیر عامل مجتمع در جلسه ی هفتگی 
تولید که با حضور عبدالنبی یوسفی، فرماندار شهرستان 
عسلویه برگزار گردید عنوان داشت: مدیران و کارکنان 
مجتمع همواره با تمام تلاش در مسیر رونق اقتصادی 
کشور گام برمی دارند.فرهنگ عنوان داشت: امروز با حضور 
کارکنان  در جمع  عسلویه  پرتلاش شهرستان  فرماندار 
مجتمع، موجبات دلگرمی بیشتری برای متخصصان و 
کارکنان مجتمع فراهم شده است .مدیرعامل مجتمع گاز 
پارس جنوبی در راستای سخنان فرماندار عسلویه مبنی بر 
توجه ویژه به مسئولیت های اجتماعی گفت: مجتمع گاز 
پارس جنوبی در چند محور مختلف، سعی دارد مسئولیت 
های اجتماعی را پیاده سازی نماید.وی گفت: امضاء تفاهم 

نامه ی همکاری با سازمان فنی و حرفه ایی استان بوشهر 
شاغل  و  پیمانکاری  نیروهای  توانمندسازی  راستای  در 
در مجتمع گاز پارس جنوبی می باشد و موجبات رشد 
و شکوفایی مراکز فنی و حرفه ای در شهرستان های 
همجوار را فراهم می آورد.مهندس فرهنگ ادامه داد: در 
مجموعه ی بازرگانی نیز شناسایی همه منابع و مراکز 
تولیدی منطقه ) شهرستان های همجوار( در بخش های 
باشد  نیاز پالایشگاههای مجتمع می  مختلف که مورد 
در دستور کار ویژه قرار داده شده است و انشالله تمامی 
تولیدی  مراکز  محل  از  بتوانیم  را  خود  های  نیازمندی 
شهرستان های عسلویه، کنگان، جم و دیر تامین نمائیم 
بتوانیم به بخش های تولیدی منطقه  این رویکرد  با  و 
پارس  گاز  عامل مجتمع  باشیم.مدیر  کرده  ویژه  کمک 
جنوبی در ادامه به همکاری با مراکز مردم نهاد و مراکز 
فرهنگی نیز اشاره نمود و خاطرنشان کرد: در حال حاضر 
روابط عمومی مجتمع گاز پارس جنوبی با ایجاد رابطه 
با مراکز فرهنگی شهرستان های  ی مناسب و سازنده 
همجوار، سعی در بهبود روابط دارد و امیدواریم این مهم 

در کوتاه ترین بازه زمانی محقق شود.

فرماندار شهرستان اسلامشهر گفت: ساماندهی ساکنان روستای 
دست  در  روستا  این  اهالی  برای  مسکونی  5۰واحد  احداث  و  لهک 
بیان  با  با جدیت دنبال می شود.  مسعود مرسلپور  پیگیری است و 
مطلب فوق اظهار داشت: تمامی اقدامات لازم از جمله جذب سرمایه 
واحدهای  احداث  جهت  خیرین  و  دولتی  عمومی،  نهادهای  از  لازم 
ساختهای  زیر  ساختن  فراهم  و  لهک  روستای  در  جدید  مسکونی 
موردنیاز انجام شده است.وی با بیان اینکه احداث واحدهای مسکونی 
برای ساکنان روستای لهک با مشارکت و همراهی کلیه دستگاههای 
اجرائی و خدماتی شهرستان و توسط بسیج سازندگی سپاه حضرت 
ما وظیفه  انجام خواهد شد گفت: همه  تهران  استان  سیدالشهدا)ع( 
داریم تا برای رفع مشکلات ساکنان روستای لهک که از قشر ضعیف 
و محروم جامعه هستند و در شرایط نامطلوبی زندگی می کنند تلاش 
از خیرین زمینی به  اینکه یکی  با اشاره به  کنیم.فرماندار اسلامشهر 
مساحت 5هزار مترمربع در این زمینه اهدا کرده افزود: ان شاءالله با 

همراهی و مساعدت بنیاد مسکن استان تهران در اسرع وقت و رفع 
واحدهای  احداث  اجرایی جهت  اداری موجود، عملیات  موانع  برخی 
اینکه در روستای لهک بخش  به  اشاره  با  آغاز شود.مرسلپور  مذکور 
مرکزی اسلامشهر نیز شرایط مشابه قلعه سیمون در سالهای گذشته 
حاکم است اظهار داشت: همانگونه که در سال 95 و در مدت کمتر 
اختیار  در  و  احداث شد  قلعه سیمون  در  از 5ماه 5۰واحد مسکونی 
خانواده های نیازمندی که در شرایط بسیار بدی زندگی می کردند 
قرار گرفت با همت جمعی و روحیه جهادی مسئولان شهرستان بویژه 
بسیج سازندگی استان تهران ساماندهی منازل مسکونی روستای لهک 
نیز در کمترین زمان ممکن انجام خواهد شد.فرماندار اسلامشهر در 
پایان با اشاره به برخی اقدامات و فضاسازی های تخریبی در فضای 
مجازی در خصوص وضعیت روستای لهک خاطرنشان کرد : مسئولان 
شهرستان فارغ از حاشیه سازی هایی که عمدتا با اغراض سیاسی و 
جناحی صورت می گیرد در تلاش هستند تا هرچه سریعتر واحدهای 

و در  احداث کرده  لهک  برای ساکنان روستای  را  مناسبی  مسکونی 
اختیار این قشر زحمتکش و شریف قرار دهند.

تجلیل فرماندار اسلامشهر از پرستاران 
بیمارستان امام رضا)ع(

همزمان با سالروز میلاد حضرت زینب)س( 
در  حضور  با  اسلامشهر  فرماندار  پرستار  روز  و 
بیمارستان امام رضا)ع( با اهداء شاخه های گل از 
تلاش ها و زحمات پرستاران این بیمارستان تجلیل 
و قدردانی کرد. مسعود مرسلپور طی سخنانی در 
ضمن  رضا)ع(  امام  بیمارستان  پرستاران  جمع 
روز  و  زینب)س(  حضرت  ولادت  سالروز  تبریک 
پرستار اظهار داشت: روز پرستار روز سپید قامتانی 
است که ارمغان کار و تلاش آنها برای بیماران و 
افزود:پرستاران  است.وی  سلامتی  دردمندان، 
فرشتگانی هستند که با مهربانی و مراقبت پیوسته 
در سخت ترین لحظات بیماری و درد، التیام بخش 
و  آسایش  آرامش،  ی  مایه  و  رنجورند  های  تن 
سلامتی بیماران هستند.فرماندار اسلامشهر تصریح 
کرد: پرستاری در فرهنگ ایرانی و اسلامی جایگاه 
بسیار رفیعی دارد و جامعه پرستاري، مجموعه اي 
زحمتکش و پرتلاش، سرشار از محبت به نوع انسان 

و شیفته خدمت است.

نایب رییس انجمن تولید کنندگان فولاد و 
مدیرعامل فولاد یزد؛

ذوب آهن اصفهان در ساخت سایر صنایع 
فولادی نقش موثری ایفا نموده است

تولید  انجمن  رییس  نائب  احرامیان  بهادر 
کنندگان فولاد و مدیرعامل فولاد یزد در بازدید از 
غرفه ذوب آهن اصفهان در اولین نمایشگاه ملی 
بسیار  فرصت  نمایشگاه   این  گفت:  ایران  فولاد 
تولید  و  کنندگان  تامین  بین  تعامل  برای  خوبی 
کنندگان فولاد است تا در سال حمایت از کالای 
ایرانی زمینه خوبی برای ساخت تجهیزات در داخل 
اصفهان  آهن  گفت:ذوب  شود.وی  فراهم  کشور 
اولین صنعت فولاد کشور به شمار می رود که در 
ساخت و راه اندازی سایر صنایع فولادی از طریق 
تامین تجهیزات و قطعات و همچنین اعزام نیروی 
متخصص نقش موثری ایفا نموده است و لذا نیاز 

است بیش از پیش مورد توجه قرار گیرد.

مربی تیم بسکتبال شهرداری گرگان:
امیدوارم پیروز میدان باشیم

سرمربی تیم بسکتبال شهرداری گرگان گفت: 
و  هستند  خوبی  وضعیت  در  ما  بازیکنان  تمامی 
خوشبختانه مصدوم نداریم و با یک انسجام تیمی 
رفت.به  خواهیم  امروز  بازی  استقبال  به  خوب 
گزارش مرکز اطلاع رسانی روابط عمومی شهرداری 
گرگان، حمیدرضا کلاسنگیانی درباره بازی امروز 
تیمش برابر تیم بسکتبال نفت آبادان اظهار کرد: 
باخت هفته گذشته تذکر خوبی برای ما بود و هفته 
گذشته امرینات خوبی را پشت سر گذاشتیم و برای 
بازی امروز آماده ایم.وی ادامه داد: تمامی بازیکنان 
ما در وضعیت خوبی هستند و خوشبختانه مصدوم 
نداریم و با یک انسجام تیمی خوب به استقبال بازی 
امروز خواهیم رفت.سرمربی تیم بسکتبال شهرداری 
گرگان خاطرنشان کرد: تیم نفت آبادان تیم سوم 
جدول و یکی از تیم های خوب این فصل است اما 
ما آمده ایم که بازی خوبی را به نمایش بگذاریم.
کلاسنگیانی تاکید کرد: سعی خواهیم کرد و نتیجه 

به سود ما به پایان برسد.

برگردان شبکه GSM-WLL  استان آذربایجان 
شرقی برروی شبکه تلفن همراه اول

در راستای یکپارچگی و توسعه سرویس ها و 
خدمات ارائه شده به مشتریان در روستاها ، شبکه 
GSM-WLL استان برروی شبکه تلفن همراه 
روستایي  همراه  تلفن  مشتریان  و  برگردان  اول 
)WLL(  به تدریج از تمامی خدمات همراه اول 
استفاده خواهند نمود.مهندس شکوری با بیان این 
مطلب افزود :در این طرح 528 سایت WLL  واقع 
در روستاهای استان آذربایجان شرقی برروی شبکه 
همراه اول برگردان شده و تمامی مشترکیني که از 
طریق رومینگ از این شبکه استفاده می نمودند از 
طریق شبکه همراه اول سرویس دهی می شوند.
هم  طرح  این  مزایای  به  منطقه  مخابرات  مدیر 
اشاره  و بیان نمودند: بهبود کیفیت ارتباطات شبکه 
تلفن همراه روستایی و رفع مشکلات همپوشانی 
دو شبکه و همچنین قابلیت برقراری ارتباط  بین 
مزایای  از  اول  اینترنت همراه  از  استفاده  و  الملل 
در  منطقه  مخابرات  باشد.مدیر  می  طرح  این 
پایان اظهار نمودند: عملیات برگردان سایت های 
روستایی شهرستانهای تبریز ، شبستر ، هریس ، 
آذرشهر ، اسکو و عجب شیر از تاریخ 97/۱۰/26 
و مشترکین WLLروستاهای شهرستانهای  آغاز 
فوق به مدت 48 ساعت دچار اختلال می شوند. 
و  قطع   GSM-WLL کارتهای  همچنین سیم 
سیم کارتهای همراه اول با همان تعرفه های قبلی 

در محدوده روستا تعریف و تحویل خواهد شد.

سرپرست اداره کل نوسازی مدارس استان گیلان
وظیفه داریم برای آینده سازان ایران 
عزیز بهترین و ایمن ترین فضای تعلیم 

وتربیت را فراهم آوریم
دکتر علی اوسط اکبری مقدم سرپرست اداره 
هماهنگی  معاون  و  استان  مدارس  نوسازی  کل 
امور عمرانی استانداری گیلان در گفتگو با برخی 
استاندارد  ضرورت  به  اشاره  با  رسانه  اصحاب  از 
سازی تجهیزات و وسایل گرمایشی مدارس اظهار 
داشت: وظیفه داریم برای آینده سازان ایران عزیز 
بهترین و ایمن ترین فضای تعلیم و تربیت را فراهم 
آوریم.وی با استقبال از تشکیل کمپین #همه_برپا 
خیرین  حمایت  و  کمپین  این  :تشکیل  گفت   ،
محترم و عموم مردم و مسئولین می تواند مشکل 
مدارس  در  گرمایشی  غیراستاندارد  سیستم های 
را حل کند. دکتر مقدم در ادامه رعایت شاخص 
های استاندارد را باعث ایمنی زندگی افراد جامعه 
ماست  آموزان  دانش  حق  کرد:این  اظهار  و  ذکر 
های  سیستم  بحث   در  موجود  استانداردهای  از 
گرمایشی و فضای آموزشی بهرمند شوند.وی با بیان 
اینکه بی توجهی به مسائل استانداردسازی سیستم 
گرمایشی مدارس می تواند مشکلاتی را برای آینده 
نظر  اتفاق  نشان کرد:  ایجاد کند،خاطر  ما  سازان 
عمومی بر استاندارد سازی سیستم های گرمایشی 
مدارس عزم جدی ایرانیان را برای این  امر مهم 
می رساند.دکتر مقدم با اشاره به حضور چهره های 
شاخص در این حرکت عمومی، خواستار پیوستن 
خیرین،مردم،مسئولین و مدیران ارشداستان به این 
کمپین و تقویت  ازاین نگاه عمومی در حمایت از 

نظام تعلیم و تربیت شد. 

مدیر عامل شرکت گاز استان گیلان
هدف شرکت گاز در جایزه سرآمدی، 

یادگیری از مدلها درجهت ارتقای 
سطح رضایتمندی مشترکین است.

استان  گاز  شرکت  مدیرعامل  اکبر  حسین 
گیلان در جلسه ارزیابی تعالی شرکت ضمن عرض 
با  تا  کرد  امیدواری  ابراز  میهمانان  به  مقدم  خیر 
ارزیابی به آموخته های شرکت گاز استان در حوزه 
تعالی افزوده شود.وی با اشاره به فعالیت های کیفی 
شرکت گاز استان گیلان در حوزه استقرار سیستم 
های مدیریت کیفیت و مدل سرآمدی گفت: گاز 
گیلان از سال ۱۳82 تلاش نموده تا رویکرد فرآیند 
محوری را در شرکت جاری نماید.مهندس اکبر با 
اشاره به اقدامات کیفی انجام شده  شرکت در جهت 
پایداری جریان گاز و ارائه خدمات بهتر به مشترکین، 
هدف شرکت گاز در جایزه سرآمدی را یادگیری از 
مدلها درجهت ارتقای سطح رضایتمندی مشترکین 
عنوان نمود و ابراز امیدواری کرد تا حضور ارزیابان 
محترم بر آموخته های شرکت در زمینه تعالی و 
ارتقا و بهبود خدمات به مشترکین بیفزاید.همچنین 
در این مراسم سعید صادق پور ارزیاب ارشد تیم 
ارزیابی شرکت ملی گاز ایران با اشاره به حضور در 
حوزه های مختلف تعالی در کشور، سیستم تعالی 
در شرکت ملی گاز ایران را بسیار کیفی و خوب 
در  گرفته  صورت  اقدامات  گفت:  و  کرد  ارزیابی 
شرکت های زیر مجموعه گاز، حاکی از پشتکار و 
تلاش این شرکت ها در مسیر تعالی است.لازم به 
ذکر است شرکت گاز استان گیلان از 2۳ لغایت 26 
دیماه توسط تیم ارزیابی شرکت ملی گاز در سطح 

تندیس مورد ارزیابی قرار می گیرد. 

افتتاح مرکز SCD در دانشگاه لرستان 
 نخستین مرکز ارتقاء شایستگی های حرفه 
ای دانشجویان استان لرستان )SCD(، با همکاری 
در  استان،  ای  حرفه  و  فنی  آموزش  کل  اداره 
دانشگاه لرستان افتتاح شد.با حضور رئیس دانشگاه 
کل  اداره  عزیزی، سرپرست  دکتر خسرو  لرستان، 
لرستان، مهندس  استان  ای  و حرفه  فنی  آموزش 
فناوری  و  علم  پارک  رئیس  آذرخش،  محمدرضا 
لرستان، دکتر محمودرضا شاکرمی، معاون پژوهش 
فیضیان،  محمد  دکتر  لرستان،  دانشگاه  فناوری  و 
دانشگاه  اداری  و  اقتصادی  علوم  دانشکده  رئیس 
لرستان، دکتر مسعود طاهری نیا و مدیر ارتباط با 
جامعه و کارآفرینی دانشگاه لرستان، دکتر سیدنجم 
الدین الماسی، مرکز ارتقاء شایستگی های حرفه ای 
افتتاح  لرستان،  دانشگاه  در   ،)SCD( دانشجویان 
شد.رئیس دانشگاه لرستان، دکتر خسرو عزیزی در 
آیین افتتاح این مرکز، گفت:»اداره کل آموزش فنی 
و حرفه ای دارای ظرفیتها و پتانسیلهای متعددی در 
زمینه آموزشهای کاربردی و مهارتی است و سیاست 
وزارت علوم نیز تقویت کارآفرینی و مهارت آموزی 
تشریح  عزیزی،  است«.دکتر  دانشجویان  بین  در 
کرد:»افتتاح مرکز SCD یک گام مهم در راستای 
دانشجویان  سطح  در  کاربردی  آموزشهای  تقویت 
و  لرستان  دانشگاه  بین  جانبه  دو  تعامل  تقویت  و 
لرستان  استان  ای  و حرفه  فنی  آموزش  اداره کل 
است«.وی تصریح کرد:»ارتباطات بین دانشگاهها و 
دستگاههای اجرایی و صنعت استان را بایستی بیش 
از پیش، افزایش داد«.رئیس دانشگاه لرستان ادامه 
داد:»مشکل بیکاری دانش آموختگان، یک مشکل 
کلی در همه کشور است و تقویت آموزشهای مهارتی 
و کاربردی، باعث کاهش نرخ بیکاری در سطح دانش 
آموختگان دانشگاهی می شود«.دکتر خسرو عزیزی، 
توضیح داد:»دانشگاه لرستان دارای امکانات متعددی 
این  بین  همکاری  گسترش  و  تقویت  با  که  است 
دانشگاه و مراکز اجرایی و صنعتی استان، به طور حتم، 
نتایج اثربخش تری در زمینه آموزشهای کاربردی و 
ادامه  عزیزی،  شد«.دکتر  خواهد  حاصل  مهارتی، 
داد:»رویکرد و هدف این است که دانشجو علاوه بر 
تحصیل دروس تخصصی رشته تحصیلی خود، بتواند 
دروس مهارتی و کاربردی را هم فرا گیرد تا بتواند 
بعد از دانش آموختگی، در بحث ایجاد اشتغال، موفق 
شود«.رئیس دانشگاه لرستان توضیح داد:»آماری که 
از میزان اشتغالزایی دانش آموختگان همه رشته های 
تحصیلی دانشگاههای استان لرستان وجود دارد به 
میزان 45 درصد است که باید تلاش کنیم سطح 
اشتغال، بیشتر شود و راهکار اساسی برای کاهش 
نرخ بیکاری دانش آموختگان استان لرستان، تقویت 
سطح  در  کارآفرینی  و  کارآموزی  آموزی،  مهارت 
دانشگاههاست«.دکتر عزیزی، بیان داشت:»رویکرد 
مهارت  تقویت  فناوری،  و  تحقیقات  علوم،  وزارت 
آموزی و کارآفرینی در بین دانشجویان است که در 

قالب طرح کهاد و مهاد، ارائه شده است«.  

استاندار اصفهان در نخستین نشست خبری خود عنوان کرد:

سیاست مدیریت ارشد استان در خصوص حل مشکل آب تعامل و همکاری با استان های همجوار است
دکترعباس رضایی اظهارداشت: همه ی مسئولان نظام به عنوان 
با  ایران  مردم شریف  و معضلات  در جهت حل مشکلات  واحد  یک 
راستا  این  در  و  کنند  می  خدمت  نوایی  هم  و  همدلی  هماهنگی، 
و  تعامل  استان در خصوص حل مشکل آب  ارشد  سیاست مدیریت 
همکاری با استان های همجوار است.دکتر عباس رضایی در نشست 
ولادت  تبریک  ضمن  استان  مطبوعات  و  رسانه  اصحاب  با  خبری 
حضرت زینب)س( و روز پرستار اظهارداشت: استان اصفهان هیچگونه 
اختلاقی با دیگر استان ها از جمله استان های خوزستان، چهارمحال و 
بختیاری و یزد ندارد و نخواهد داشت بلکه همه ی مسئولین به عنوان 
ارباب جمعی این نظام برای این مردم که شامل مردم شریف ، نجیب 
و فهیم همه ی استان ها هستند تلاش می کنند و همه ی مسئولان 
مردم  این  معضلات  و  مشکلات  حل  جهت  در  واحد  یک  عنوان  به 
کنند.استاندار  می  خدمت  نوایی  هم  و  همدلی  هماهنگی،  با  شریف 
اصفهان با بیان اینکه هدف همه ی مسئولین خدمت و انجام وظایف 
قانونی در چارچوب مشخص است افزود: قرار نیست که هر کدام از 
ما مجزا باشیم و یا با رفع کردن مشکل اصفهان مشکلی برای دیگر 
استانها ایجاد شود و قطعا همین دیدگاه را استانهای دیگر نیز دارند.
عباس رضایی در ادامه به مشکلات آب استان و طرح های 7 گانه ی 
استاندار سابق اصفهان اشاره کرد و ضمن تشکر از تلاش های صورت 
گرفته افزود: این طرح ها کارشناسی خواهد شد و اگر با زمان، هزینه 

و شرایط آب و هوایی استان و دیگر استان ها و با توجه به قوانین و 
مقرارات بالادست جوابگو باشد دلیلی نخواهد داشت که برنامه های 

خود را از صفر شروع نماییم.
 45۰ که  نمودند  عنوان  سابق  استاندار  اینکه  به  اشاره  با  وی 
پروژه   7 این  های  هزینه  تامین  برای  صنایع  از  پول  تومان  میلیارد 
تامین شده و در حساب مربوطه واریز گردیده است، تصریح کرد: از 
و  سازمان جهادکشاورزی   ، ای  منطقه  آب  گزارش  میزان طبق  این 
سازمان برنامه و بودجه حدود 9۰ میلیارد و 6۰۰ میلیون تومان وصول 
پرداخته شده  به کشاورزان  تومان  میلیارد  شده است که حدود 75 
است و حدود 5 میلیارد تومان نیز طبق گزارش کارگروه سازگاری با 
کم آبی به خرید بذر اختصاص یافته است و حدود ۱۰ میلیارد تومان 
باشد.استاندار  می  موجود  کشاورزی  توسعه  صندوق  حساب  در  نیز 
این،  بارش های مناسبی داشته  تاکنون  اینکه امسال  بابیان  اصفهان 
در شورای هماهنگی  را  استان طرحی  در  آب  منابع  مدیریت  افزود: 
داده  پیشنهاد  است  نیرو  وزیر  ریاست  به  که  زاینده رود  آبریز  حوضه 
و طبق پیگیری هایی که از طریق سازمان آب منطقه ای شده است، 
ریسک  با حداکثر  پذیرفتن طرح  مثبت  قول شفاهی  مذکور  شورای 
داده است اما هنوز به طور کتبی مطرح نشده و نتیجه نهایی صادر 
نشده است.مدیر ارشد استان خاطر نشان کرد: امیدوارم که در بهمن 
ماه با نظر مساعد این کمیسیون شاهد افزایش خروجی آب سد باشیم 

که این امر زمان و ساختار خاص خود را دارد و بر مبنای کشت بهاره 
برنامه ریزی  از سوی جهاد کشاورزی مشخص گردیده است  ای که 
خواهد شد.استاندار اصفهان حجم فعلی آب پشت سد زاینده رود را 
۱55 میلیون متر مکعب خواند و افزود: این میزان در مدت مشابه سال 
گذشته ۱۳8 میلیون متر مکعب بوده و حجم ورودی سد نیز امسال به 
۱۱۱ میلیون متر مکعب رسیده است که این میزان در سال گذشته 
استان در  عالی دولت در  است.نماینده  بوده  متر مکعب  میلیون   74
ادامه با اشاره به مصوبه ی هیأت دولت در خصوص احیای زاینده رود 
و ساماندهی کمی و کیفی کارون بزرگ، اظهارداشت: سیاست مدیریت 
ارشد استان در خصوص حل مشکل آب تعامل، همکاری و پیگیری با 
استان های همجوار است چرا که آب اصفهان حیات این استان است 
و خشکی زاینده رود ننگ ما است و باید با تمام توان و تلاش از تمامی 
ظرفیت ها استفاده شود تا بتوانیم این مشکل را برطرف نماییم.عباس 
رضایی خاطر نشان کرد: مصوبه اخیر هیات وزیران بهترین مصوبه ای 
است که ساماندهی رودخانه کارون و احیای زاینده رود را در برنامه 
دارد .وی با بیان اینکه هیچ نگاه سیاسی در خصوص آب وجود ندارد، 
کشاورزان  صنف  نمایندگان  آبی  کم  با  سازگاری  کارگروه  در  افزود: 
حضورردارند و طبق درخواست انان پیگیری های لازم برای افزایش 
خروجی سد زاینده رود صورت گرفته است و نگاه همه ی مسئولین 

در این خصوص خدمت با تدبیر است.
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